

1. English

About the consulting group I Care

I Care is a leading consulting company in the environmental field. Since 2008, I Care assists companies, financial institutions, and public organizations in their transition towards a low environmental impact society.

From strategic thinking to operational solutions, I Care offers innovative solutions to a wide range of environmental challenges with the objective of helping society to move to a sustainable economy.

Discover I Care by [clicking here](#).

2. French

A propos de l'agence de conseil I Care

Cabinet de conseil en stratégie dans le domaine de l'environnement, nous accompagnons depuis 2008 les entreprises, les institutions financières et les organisations publiques dans leur transition vers une société à faible impact environnemental.

De la réflexion stratégique aux solutions opérationnelles, I Care propose des solutions innovantes sur une large gamme d'enjeux environnementaux avec pour objectif d'aider la société à évoluer vers une économie durable.

Découvrez I Care en [cliquant ici](#).